

## Hedensted Golf Klub

Referat fra bestyrelsesmøde 26. maj 2021

Deltagere: Formand Niels Peter Madsen (NPM), Næstformand Steen Louie (SL), bestyrelsesmedlem Kari Martinsen (KM), bestyrelsesmedlem Ole Korsholm (OK), Bestyrelsesmedlem Dorthe Fuglsang (DF), Bestyrelsesmedlem Juul Andersen (JA), Bestyrelsessuppleant Bjarne Jensen (BJ), Pro Anders Smidth Hansen (ASH), Manager Claus Trier (CT), Greenkeeper Jacob Bjerg Mogensen (JM)

Fraværende: Bestyrelsesmedlem Christopher Bühl Nielsen (CBN)

| Emne  | Beskrivelse  | Ansvarlig                             | Deadline                         |
|---|--|---------------------------------------|----------------------------------|
| Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde | Godkendt uden kommentarer  |                                       |                                  |
| Status fra klubben v/ Claus                           | <p>Vi er nu på 1144 medlemmer alt inkl. (sidste møde 1089). Status er 1/1 2020: 923, 30/6 2020: 1068, 1/1 2021: 1002, 26/5 2021: 1144.</p> <p>Vi har nu 57 indbetalinger til momsbidrag efter sidste uges aktivitet og skal over 100 for at få ca. 150.000 kr. i refusion som sidste år.</p> <p>Der er tegnet med 3 sponsorer mere siden sidste møde, og en enkelt er faldet fra i forhold til sidste år.</p> <p>DF og CT har haft møde vedr. markedsføringsplan 2022. Der overvejes samarbejde med Funnel First eller lign aktivitet, men der skal først laves en markedsføringsplan.</p> <p>Valhalla har været ramt af dårlig lugt, der er forsøgt forskellige tiltag og rådført med eksperter. Lugten forventes at forsvinde i løbet af en periode af sig selv.</p> | <p>NPM<br/>DF<br/>CT</p> <p>CT/JA</p> | <p>Primo juni</p> <p>Okt/nov</p> |
| Status fra greenkeeper v/ Jacob                       | <p>Banen er meget våd og det giver problemer med at klippe som ønsket. Der er lavet en sprøjteplan for at nedbringe ukrudt i fairways. Der må kun sprøjtes én gang årligt så vi kan ikke undgå ukrudt helt.</p> <p>Bunkere på 7 og 9 er færdige. Kommende opgaver er sprøjtning, og der bør trækkes propper på greens på hele banen da det er længe siden dette er gjort. Det blev besluttet at</p>  | JM                                    | Juni                             |

|                                 |  |                          |                        |
|---------------------------------|--|--------------------------|------------------------|
|                                 | <p>dette gøres sidst i juni (f.eks. uge 25) for at genere så lidt som muligt.</p> <p>Det koster 20.000 at fjerne (sprænge) stubben på K5, dette gør vi derfor ikke.</p> <p>Der har været en del reparationer på maskiner, bl.a. har begge semirough klippere været defekte samtidigt, og gør at vi ikke har kunnet klippe som planlagt. Er nu udbedret. Dette belaster budgettet.</p> <p>Der er indhentet tilbud på at forbedre stierne. Samtidigt skal dette arbejde gøres for at vedligeholde og undgå større skader end der allerede er. Det koster 20-22.000 i materialer, arbejdet gøres af frivillige. Det blev vedtaget at gøre dette.</p> <p>Greenkeeperne har svært ved at nå de planlagte arbejder grundet langtidssygemeldinger, og samtidigt har ekstra mange spillere på banen forlænget den tid det tager at klippe. Vi får Arne til at komme ind og hjælpe i en periode.</p>          |                          |                        |
| <p>Status fra Pro v/ Anders</p> | <p>Der er godt gang i træningen, i denne måned er der 6 begynderhold; 1 om tirsdagen og 5 onsdag. Dette betyder at der er færre ledige tider til medlemmer der ønsker individuel træning på de attraktive tidspunkter, men planlægger man blot en uges tid frem er det muligt at finde ledige tider.</p> <p>Tysklandsturen er næsten udsolgt, der er kun 4 pladser tilbage. Der har været møde med Caddie Golfrejser og der planlægges en tur slut februar til Spanien – semi all-inclusive i prislejet omkring 11.000 for 7 dage – vi har 24 pladser til denne tur. Der kommer snarest opslag op i klubben om denne, så man kan booke sig på. Promovering heraf skal ske til fødselsdagsmatchen.</p> <p>Der er også planer om at lave en kør-selv tysklandstur først på sæsonen i samme stil som den vi kører nu.</p> <p>Der arbejdes på at få Trackman installeret i studiet inden næste møde.</p> | <p>CT/ASH</p> <p>ASH</p> | <p>aug</p> <p>juni</p> |

|                                 |  |    |      |
|---------------------------------|--|----|------|
| Økonomi                         | <p>Steen sendte en fondsansøgning til Jelling Sparekasses fond, denne har bevilliget klubben 180.000 kr. til Trackman projektet.</p> <p>NPM har søgt DGIs Corona hjælpepulje, denne har bevilliget 63.000 kr.</p> <p>Indtægter:<br/>Vi er ca. 100.000 kr. foran på sponsorindtægter ift. budget. Indtægt på kontingent er lidt mindre end budgetteret. Foran på prøvemedlemmer og salg af træning, og vi mangler hele den budgetterede indtægten på Trackman fra 1. kvartal.</p> <p>Udgifter:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Banedrift er overskredet på grund af mange nedbrud på maskiner, men overordnet passer budgettet.</li> <li>- Klubhus og ejendom - OK ift. budget.</li> <li>- Sekretariatet har brugt flere timer end budgetteret primært pga. overlap mellem Ida og Helle, sekundært pga. travlhed og flere nye opgaver.</li> <li>- Sportslige aktiviteter er på budget.</li> <li>- Markedsføring er næsten opbrugt men stemmer med at aktiviteterne er først på året.</li> </ul> <p>På budlinjen er vi ca. 100.000 foran ift. budget.</p> | CT | Okt  |
| ØGR                             | ØGR er beregnet til at give klubben ca. 67 kr. pr. spillet runde. Der er lige nu ingen planer om ændringer i samarbejdet.  |    |      |
| Frivillig / forretning v/ Steen | <p>Klubben oplever udfordringer ift. de frivillige efterhånden som klubben og arbejdsopgaverne vokser.</p> <p>Det blev besluttet at løsningen kan være at vi får samlet flere frivillige for på den måde at få fordelt opgaverne ud på flere mennesker.</p> <p>Derudover vil klubben arbejde på at gøre mere for at vise påskønnelse af den frivillige indsats i klubben, men der var enighed om at dette ikke omfatter betaling for frivillige opgaver.</p>   | CT | juni |

|                                       |   |        |      |
|---------------------------------------|---|--------|------|
|                                       | <p>Det blev besluttet at reklamere for muligheden for at være frivillig i klubben, bl.a. gennem hjemmeside og nyhedsbrev.</p> <p>Frivilligematchen flyttes til et mere attraktivt tidspunkt på året, nemlig søndag den 8. august kl. 13:00. Vi starter med frokost og spiller efterfølgende.</p>  | CT     | Juni |
|                                       |   | CT     | juni |
| Indslusning af nye medlemmer v/ Steen | <p>Der blev talt om hvor mange nye medlemmer klubben kan nå at absorbere om måneden og samtidigt give de nye medlemmer en tilfredsstillende oplevelse.</p> <p>Klubben har et naturligt frafald af medlemmer på 6-8% de seneste år - det betyder at vi bør have mindst 90 medlemmer igennem for at holde status quo, og flere hvis vi ønsker at vækste.</p> <p>Det blev besluttet at begynderudvalget holder et møde og kommer tilbage med forslag til løsninger der kan sikre at vi kan indsluse ovenstående antal nye medlemmer årligt.</p> <p>Ligeledes skal vi se på hvordan vi får sluset de nye golfspillere fra begynder til klubber i klubben på en naturlig måde.</p> | SL     | Juni |
|                                       |   | SL/CT  | juni |
| Bordet rundt                          | <p>Bjarne<br/>Hvad er status på nettet til Hul 7?<br/>Svar: Det er på vej fra leverandør.</p> <p>Forslag til at lave endnu en øvebunker, enten ved indspilsgreen eller driving range. JM og ASH ser på dette og kommer med forslag.</p> <p>Ole<br/>Juniordag den 26. Juni, i år uden overnatning pga. Corona. Der er 2 hold med i Danmarksturneringen og u25.</p> <p>Claus<br/>Forslag om at opgradere driving range med nye måtter, de gamle er købt brugte for år tilbage og mange er i dårlig stand. Vedtaget. Vi beholder en del af de gamle som vintermåtter og sælger resten. Pris ca. 30.000 kr.</p> <p>Kari</p>   | JM/ASH | juni |
|                                       |   | CT     |      |

|                      |   |         |  |
|----------------------|---|---------|--|
|                      | <p>Der er kommet et par henvendelser med tilbud om hjælp til klubturneringer - der mangler ikke umiddelbart hjælp, men vedkommende kontaktes.</p> <p>Dorthe<br/> Forslag om at der laves artikler omkring klubben med forskellige emner, til hjemmesiden og nyhedsmail. Historier fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer der omhandler de punkter hvor de er kontaktpersoner og ansvarlige</p> | KM      |  |
| Bestyrelsens kvarter |   | CT/Alle |  |

\_\_\_\_\_  
Formand: Niels Peter Madsen (NPM)

\_\_\_\_\_  
Næstformand: Steen Louie (SL)

\_\_\_\_\_  
Medlem: Dorthe Fuglsang (DF)

\_\_\_\_\_  
Medlem: Ole Korsholm (OK)

\_\_\_\_\_  
Medlem: Christopher Bühl Nielsen (CBN)

\_\_\_\_\_  
Medlem: Juul Andersen (JA)

\_\_\_\_\_  
Medlem: Kari Martinsen (KM)